

郑有川.农业科技投入的成效与建议[J].农业科研经济管理,2014,(1):35-38

农业科技投入的成效与建议

RESULTS OF THE INPUT INTO AGRICULTURAL SCIENCE AND TECHNOLOGY AND THE SUGGESTIONS

投稿时间: 2013-10-25

DOI:

中文关键词: 水稻 科技投入 成效 建议

英文关键词:rice; investment in science and technology; effectiveness ;suggestion

基金项目:

作者	单位
郑有川	中国水稻研究所, 杭州 310006

摘要点击次数: 142

全文下载次数: 164

中文摘要:

国家财政科技经费的投入机制的改革和加强,在农业科技投入上取得了良好的成效。稳定了一支科研队伍,改善了科研基础设施,同时也取得了一批领先国际水平的科研成果。针对当前水稻科研存在的问题,建议继续加强科研投入,创新投入机制,建立稳定支持和适度竞争相结合的财政投入机制,为保障农业科研院所持续稳定发展提供支撑。

英文摘要:

The reform and increase of national finance funds in agricultural science and technology had achieved good results, such as stabilizing the scientific research team, improving the scientific research infrastructure, and making lead international level scientific research achievements. Aiming at the current problems existing in rice research, this paper suggested that continuously strengthening the scientific research investment, innovating input mechanism, establishing a stable support and moderate competition mechanism would sustain the continuous and stable development of agricultural scientific research institutes.

[查看全文](#) [查看/发表评论](#) [下载PDF阅读器](#)

关闭

您是本站第 576016 位访问者

版权所有:《农业科研经济管理》编辑部 京ICP备11039015号

地址:北京市海淀区中关村南大街12号 邮编:100081 电话:010-82109628 82109632 82109637 E-mail: nykygl@126.com

本系统由北京勤云科技发展有限公司提供技术支持